
GØDVADSKOLEN
Harsnablundvej 1-7 8600 Silkeborg
goedvad.skole@silkeborg.dk
www.goedvadskolen.silkeborg.dk

 8970 2820

Skolebestyrelsesmøde, virtuelt

Den  22.02 2022 kl. 18-19

Fraværende: Ordstyrer: Frederikke Referat: Anette

Dagsorden

Pkt. 1 Godkendelse af aftenens dagsorden / b

Pkt. 2 kl.18 Meddelelser fra skoleledelsen / o (KH + AO)

Corona: AO fortalte om den seneste tid.

Opsigelse/ ansættelse: Uro omkring lærerskifte på 5.årg. Sine nyt job og der er

ansat en ny lærer resten af skoleåret.

Indskrivning: Vi har pt. indskrevet 49 elever

Trafik omkr. Gødvadskolen: KH har sammen med en konsulent fra Sweco, set

på trafikken omkr. skolen. Man skal bestemme, hvordan bilerne skal kunne

komme til børnehaven. Der er endvidere opsat bil-tæller.

Førskole pilotprojekt: Skovbuen er to dage i Gult Hus fra d. 1.5 til 24.6, kl.

9-12.30. Hensigten er øget samarbejde mellem børnehaveklasseledere og

pædagoger. Fælles leg med nuværende 0. klasser og uformelle møder mellem

voksne og børn.

Trivsel på tværs: Den 3.marts skal alle medarbejdere på kursus i Trivsel på

tværs. det er kendt fra dagtilbudsområdet, hvor medarbejderne har et værktøj,

hvor de positionerer børnene i farver gennem svarene på en række spørgsmål

omkr. deres generelle trivsel.



Stilling på Gården - Vi venter lidt med ansættelse til Gården. Endeligt overblik

med budgettet for næste år og vores prioriteringer i skole og SFO.

Pkt. 3 Vision - tanker om næste skridt /D
Den 9.marts kl.17 - 19 samles medarbejdere til Vision 2,0.
Hvad tænker SB om at deltage denne eftermiddag? Frederikke, Karina, Steffen,
John kan deltage d. 9.3. Frederikke fra kl. 17.30.

Pkt. 4 Skoleårets Planlægning /O
Plan over hvordan skoleårets planlægning forløber, se vedlagt bilag.

Pkt. 5 Orientering om skolebestyrelsesvalg foråret 2022/ O
7 forældrerepræsentanter i det kommende skoleår. Man er ikke automatisk
valgt til de næste 4 år, men man er meget velkommen til at stille op igen. Der
bliver afholdt opstillingsmøde forud for SBvalg. John fortæller, at
opstillingsmøde afholdes samtidig med skolefesten. Der har været afholdt et
uformelt møde i caféen ved siden af hallen. God idé, at formanden efter
teaterstykket annoncerer mødet i caféen.
Der er et skema fra Silkeborg Kommune til opstilling.
Tidligere har den nye bestyrelse mødtes i aug., og dette har været
konstitueringen.
Der meddeles via Aula om det kommende valg og mødetid osv. Vi skal huske at
orienterer om, at man kan være i SB for en toårig periode. KH undersøger
hvordan vi ansøger om toårige perioder.

Pkt. 6 Princip for sammenhæng ml. 6.kl - 7.kl./D - G

Kasper, Bibi og Karen-Lise  har udarbejdet et forslag, som SB justerer /
godkender.
John: godt at det er holdt i overordnede rammer. Flugter godt med rammerne
for forpligtende skolefællesskabet.
På Dybkær er man ved at arbejde med et princip for opstart. Dette efter fælles
SB-møde.

Pkt. 7 Budget, hvis vi når dette.
Vi har fået lidt flere penge at gøre godt med i indeværende skoleår. Det tegner
til at vi kan ansætte en lærer mere fra næste skoleår. Vi skal i højere grad selv
løfte inklusionsopgaven. Vi har til 1,4 person mere til næste skoleår. Vi
forestiller os, at det skal være personer som kan være med til en AKT-opgave
også.
Vi går efter at have en rest, som kan bruges i skoleåret, for der opstår altid
noget i løbet af et skoleår.
Der vil være løbende fornyelser til læringsmaterialer og møbler.

Pkt. 8 Evt.
Kan der lægges et SB-møde i forlængelse af visionsmøde d. 9.3. Der kan der, og
vi arrangerer et SB på en times varighed. D. 9.3 er der møde til kl. 20.00. Vi
aflyser SB-møde i marts.



Vi drøfter i det forpligtende skolefællesskab elevernes svigtende indmeldelse i
Dybkærskolens Klub. Mange elever starter i klub, men melder sig ud efter ca.
et par måneder.

Pkt. 9 Godkendelse af referat

Næste møde

Budget 2022 /O


